
Lezing door Renée Amons (oud Milva) over de huidige eerstelijns 

geïntegreerde zorg binnen Defensie 

Ik ben Renée Amons en ik ben geen veteraan, ik ben in militaire dienst gekomen in 

september 1977 bij de MILVA. Als MILVA ben ik opgeleid bij de Verbindingsdienst. Ik heb de 

integratie van de vrouw binnen de KL van nabij meegemaakt en zelf ondervonden. 

Bij de opheffing van de MILVA ben ik toegetreden tot het wapen van de Verbindingsdienst. 

In 1989 heb ik de KL verlaten in de rang van kapitein. 

Na mijn diensttijd heb ik samen met mijn partner (oud-Militair) en gezin in Duitsland, 

Egypte en Syrië gewoond. Eind 2007 keerden wij terug naar Nederland naar ons huis in 

Zeewolde. 

In 2008 belandde ik heel toevallig in de medische opvang van vluchtelingen en 

asielzoekers, in deze branche heb ik 9 jaar gewerkt. In die tijd heb ik de opleiding tot 

doktersassistent gedaan en werd ik op mijn 52ste doktersassistent.  

 

De laatste 10 jaar ben ik actief binnen het bestuur van de landelijke beroepsvereniging 

voor doktersassistenten en proberen wij de doktersassistent als zorgprofessional en 

poortwachter van, met name de eerstelijnszorg, meer op de kaart te krijgen.  

Begin 2018 kwam ik als burgermedewerker weer bij Defensie terecht. Ik heb eerst als 

doktersassistent op de legerplaats Ermelo gewerkt en inmiddels ben ik praktijkmanager 

van het gezondheidscentrum op de JWF-kazerne in Assen. 

Sinds 2016 wordt de eerstelijnszorg (huisartsenzorg) bij de Defensie geregeld door het 

Eerstelijns Gezondheidszorg Bedrijf (EGB) en over deze organisatie ga ik u vertellen. 


